
УМАНСЬКИЙ НАЦІОНАЛЬНИЙ УНІВЕРСИТЕТ

ПРОТОКОЛ № З 
засідання Комісії з реорганізації

Уманського державного педагогічного університету імені Павла Тичини

02.07.2025 м. Умань

Примітка: засідання проводилось у змішаному режимі з використанням 
платформи ZOOM

Голова: Владилена СОКИРСЬКА

Секретар: Людмила СМОЛІЙ

Присутні члени Комісії: Володимир МИКОЛАЙКО, Олена АРЕП’ЄВА, Андрій 
ГЕДЗИК, Наталія ЛИСА, Світлана КОСЕНКО, Тетяна КОТЛЯРОВА, Роман 
КРАВЧЕНКО, Олександр ЛЮБИВИЙ, Іван МОСТОВ’ЯК, Тетяна ЯКИМЕНКО.

Запрошені: Алла РИБАЛКО, заступниця генерального директора директорату 
вищої освіти та освіти дорослих Міністерства освіти і науки України, керівниця 
експертної групи з вдосконалення управління системою та закладами вищої 
освіти.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:
1. Про формування пропозицій щодо структури Уманського національного 

університету (після приєднання).
(Доповідач: голова Комісії, в. о. ректора УНУ Владилена СОКИРСЬКА).

2. Про створення інвентаризаційних комісій для проведення інвентаризації 
майна, грошових коштів, розрахунків, нематеріальних активів та 
заборгованості Уманського державного педагогічного університету імені 
Павла Тичини та Відокремленого структурного підрозділу «Канівський 
фаховий коледж культури і мистецтв Уманського державного педагогічного 
університету імені Павла Тичини».
(Доповідач: голова Комісії, в. о. ректора УНУ Владилена СОКИРСЬКА).

3. Про створення робочих груп з питань поточної діяльності, пов’язаної з 
виконанням Плану заходів з реорганізації Уманського державного 
педагогічного університету імені Павла Тичини:
- робочої групи з кадрових питань та військово-мобілізаційної діяльності;
- робочої групи з питань фінансової та бухгалтерської діяльності;
- робочої групи з питань переведення здобувачів вищої освіти та 

переоформлення ліцензії.
(Доповідач: голова Комісії, в. о. ректора УНУ Владилена СОКИРСЬКА).
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4. Різне.
1) про надання повноважень голові Комісії з реорганізації Уманського 
державного педагогічного університету імені Павла Тичини щодо затвердження 
персонального складу робочих груп з питань поточної діяльності, пов’язаної з 
виконанням Плану заходів з реорганізації Уманського державного педагогічного 
університету імені Павла Тичини, а також внесення змін до їх складу;
(Доповідач: начальник юридичного відділу УНУ Тетяна ЯКИМЕНКО)

2) про розгляд зауважень членів Комісії з реорганізації Уманського 
державного педагогічного університету імені Павла Тичини до протоколу 
засідання Комісії від 25 червня 2025 року № 1;
(Доповідач: секретар Комісії Людмила СМОЛІЙ)

3) про зобов’язання посадових осіб Уманського державного педагогічного 
університету імені Павла Тичини щодо надання інформації, необхідної для 
виконання Плану заходів з реорганізації Уманського державного педагогічного 
університету імені Павла Тичини;
(Доповідач: головний бухгалтер УНУ Наталія ЛИСА)

4) про перегляд наказу № 906 о/д від 26 червня 2025 року про надання 
повноважень Олександру БЕЗЛЮДНОМУ, який займає посаду ректора 
Уманського державного педагогічного університету імені Павла Тичини, 
підписати документи про освіту та додатків до них здобувачам освіти, які 
успішно виконали відповідну освітню програму та пройшли атестацію за 
відповідними ступенями у першому півріччі 2025 року;
(Доповідач: голова Комісії, в.о. ректора УНУ Владилена СОКИРСЬКА)

5) про внесення до порядку денного питання «Про забезпечення виконання 
пункту 6 Плану заходів з реорганізації Уманського державного педагогічного 
університету імені Павла Тичини «Повідомлення контролюючих органів (ДСС, 
ДПС, ПФУ, ФСС) про реорганізацію і необхідність проведення перевірок УДПУ 
і В СП»»;
(Доповідач: начальник юридичного відділу УНУ Тетяна ЯКИМЕНКО)

6) про забезпечення виконання пункту 6 Плану заходів з реорганізації 
Уманського державного педагогічного університету імені Павла Тичини 
«Повідомлення контролюючих органів (ДСС, ДПС, ПФУ, ФСС) про 
реорганізацію і необхідність проведення перевірок УДПУ і ВСП».
(Доповідач: начальник юридичного відділу УНУ Тетяна ЯКИМЕНКО)
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1. Про формування пропозицій щодо структури Уманського національного 
університету (після приєднання).

СЛУХАЛИ: голову Комісії, в.о. ректора УНУ Владилену СОКИРСЬКУ про 
необхідність формування структури Уманського національного університету 
(після приєднання) з огляду на потребу виконання Плану заходів з реорганізації 
Уманського державного педагогічного університету імені Павла Тичини.

ВИСТУПИЛИ:
МИКОЛАЙКО Володимир, заступник голови Комісії, проректор з 

міжнародних зв’язків та стратегічного розвитку УДПУ імені Павла Тичини 
запропонував сформувати структуру УНУ в складі трьох інститутів:
1) Інститут агроіндустрії та природокористування (або інша назва) з 
відповідними факультетами;
2) Інститут економіки, адміністрування та сервісу з відповідними 
факультетами;
3) Гуманітарно-педагогічний інститут, до складу якого пропонується 
ввести 6 факультетів, замість 11 існуючих в УДПУ імені Павла Тичини: фізико- 
математичної та природничої освіти; мистецької, дошкільної та початкової 
освіти; історичної, філологічної та спеціальної освіти; інженерно-педагогічної 
освіти; соціально-психологічної освіти; фізичного виховання (більш детальна 
інформація додається до протоколу).

СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ вказала на 
потребу надати пропозиції щодо оптимальної структури Уманського 
національного університету з урахуванням приєднання Уманського державного 
педагогічного університету імені Павла Тичини.

ЯКИМЕНКО Тетяна, член Комісії, начальник юридичного відділу УНУ 
внесла пропозицію встановити термін виконання для надання таких 
пропозицій, вказавши в якості дедлайну 07 липня 2025 року.

АРЕП’ЄВА Олена, член Комісії, головний бухгалтер УДПУ імені Павла 
Тичини запропонувала встановити кінцевим терміном виконання рішення 
Комісії з питання, що розглядається, 08 липня 2025 року.

СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ поставила 
пропозицію на голосування.

УХВАЛИЛИ:
Доручити членам Комісії підготувати до 08 липня 2025 року пропозиції щодо 
оптимальної структури Уманського національного університету з урахуванням 
приєднання Уманського державного педагогічного університету імені Павла 
Тичини та надати їх голові Комісії для узагальнення.
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ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 11 голосів,
«Проти» - немає,
«Утримались» - немає.

2. Про створення інвентаризаційних комісій для проведення інвентаризації 
майна, грошових коштів, розрахунків, нематеріальних активів та 
заборгованості Уманського державного педагогічного університету імені 
Павла Тичини та Відокремленого структурного підрозділу «Канівський 
фаховий коледж культури і мистецтв Уманського державного 
педагогічного університету імені Павла Тичини».

СЛУХАЛИ: голову Комісії, в.о. ректора УНУ Владилену СОКИРСЬКУ про 
створення інвентаризаційних комісій для проведення інвентаризації майна, 
грошових коштів, розрахунків, нематеріальних активів та заборгованості 
Уманського державного педагогічного університету імені Павла Тичини та 
Відокремленого структурного підрозділу «Канівський фаховий коледж 
культури і мистецтв Уманського державного педагогічного університету імені 
Павла Тичини».

ВИСТУПИЛИ:
ЯКИМЕНКО Тетяна, член Комісії, начальник юридичного відділу УНУ; 

ЛИСА Наталія, член Комісії, головний бухгалтер УНУ; АРЕП’ЄВА Олена, 
член Комісії, головний бухгалтер УДПУ імені Павла Тичини, які зазначили, що 
необхідно визначитися з кількісним та персональним складом 
інвентаризаційних комісій, а також з особами, яким буде доручено розробити 
відповідні пропозиції.

СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ 
запропонувала створювати інвентаризаційні комісії на паритетних засадах в 
контексті кількісного та персонального складу.

ЯКИМЕНКО Тетяна, член Комісії, начальник юридичного відділу УНУ; 
ЛИСА Наталія, член Комісії, головний бухгалтер УНУ заперечили доцільність 
використання такого підходу, вказавши на необхідність переважання частки 
представників УДПУ імені Павла Тичини в складі інвентаризаційних комісій, 
наводячи як аргумент кращу їх обізнаність зі об’єктами інвентаризації.

РИБАЛКО Алла, запрошена особа, заступниця генерального директора 
директорату вищої освіти та освіти дорослих Міністерства освіти і науки 
України, запропонувала створити окремі інвентаризаційні комісії: комісії по 
майну - для проведення інвентаризації майна коледжу та університету; комісії 
по фінансових питаннях - для проведення інвентаризації грошових коштів, 
розрахунків, нематеріальних активів та зобов’язань. Вона наголосила, що до 
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складу комісій із фінансових питань мають бути включені головні бухгалтери 
коледжу, УДПУ імені Павла Тичини та обов’язково головний бухгалтер УНУ 
Щодо комісій із питань майна, доповідачка зазначила необхідність їх 
формування для оцінки та перевірки технічних паспортів, інших технічних 
документів, а також обов’язкового залучення до їх складу Віктора ВОЗНЮКА, 
начальника відділу з питань державного майна та підприємств управління з 
питань державного майна та підприємств МОН України. Було зазначено, що 
питання участі Віктора Миколайовича потребує уточнення через його 
відсутність на засіданні. Доповідачка наголосила, що членами 
інвентаризаційних комісій можуть бути будь-які працівники, головами - 
обов'язково члени Комісії з реорганізації. Також Алла РИБАЛКО зазначила, що 
має бути створено чотири комісії, кожна з яких матиме свої зобов’язання: дві 
по інвентаризації майна (університету та коледжу окремо) та дві по фінансах 
(університету та коледжу окремо).

МИКОЛАЙКО Володимир, заступник голови Комісії, проректор з 
міжнародних зв’язків та стратегічного розвитку УДПУ імені Павла Тичини 
виступив з пропозицією включити в комісію по майну проректора з 
господарської частини УДПУ імені Павла Тичини, а також висловив готовність 
очолити зазначену комісію як голова.

ЯКИМЕНКО Тетяна, член Комісії, начальник юридичного відділу УНУ 
внесла пропозицію встановити термін для надання пропозицій щодо складу 
комісій - 04 липня 2025 року.

ЛИСА Наталія, член Комісії, головний бухгалтер УНУ вказала, що комісій 
по інвентаризації майна може бути декілька, які матимуть різні об’єкти для 
проведення інвентаризації.

КРАВЧЕНКО Роман, член Комісії, провідний фахівець з питань 
запобігання та виявлення корупції УДПУ імені Павла Тичини підтримав 
пропозицію щодо встановлення терміну для надання пропозицій щодо складу 
комісій до 04 липня 2025 року.

РИБАЛКО Алла, запрошена особа, заступниця генерального директора 
директорату вищої освіти та освіти дорослих Міністерства освіти і науки 
України запропонувала продовжити термін для надання пропозицій щодо 
складу комісій до 09 липня 2025 року та затвердити його на черговому 
засіданні Комісії з реорганізації.

СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ зазначила, що 
пропозиції щодо кількісного та персонального складу інвентаризаційних 
комісій доцільно подати до 07 липня 2025 року. Пропозицію було поставлено 
на голосування.
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УХВАЛИЛИ:
1. Створити інвентаризаційні комісії для проведення інвентаризації майна та 
фінансів Уманського державного педагогічного університету імені Павла 
Тичини та Відокремленого структурного підрозділу «Канівський фаховий 
коледж культури і мистецтв Уманського державного педагогічного університету 
імені Павла Тичини».
2. Підготувати пропозиції щодо кількісного та персонального складу 
інвентаризаційних комісій до 07 липня 2025 року.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 11 голосів,
«Проти» - немає,
«Утримались» - немає.

3. Про створення робочих груп з питань поточної діяльності, пов’язаної з 
виконанням Плану заходів з реорганізації Уманського державного 
педагогічного університету імені Павла Тичини:
- робочої групи з кадрових питань та військово-мобілізаційної діяльності;
- робочої групи з питань фінансової та бухгалтерської діяльності;
- робочої групи з питань переведення здобувачів вищої освіти та 

переоформлення ліцензії.

СЛУХАЛИ: голову Комісії, в.о. ректора УНУ Владилену СОКИРСЬКУ про 
створення робочих груп з питань поточної діяльності, пов’язаної з виконанням 
Плану заходів з реорганізації Уманського державного педагогічного університету 
імені Павла Тичини.

ВИСТУПИЛИ:
ЛИСА Наталія, член Комісії, головний бухгалтер УНУ висловила 

пропозицію створити робочі групи відповідно до вказаного переліку.
ЯКИМЕНКО Тетяна, член Комісії, начальник юридичного відділу УНУ; 

КРАВЧЕНКО Роман, член Комісії, провідний фахівець з питань запобігання та 
виявлення корупції УДПУ імені Павла Тичини; ЛИСА Наталія, член Комісії, 
головний бухгалтер УНУ висловили думку про доцільність надання пропозицій 
щодо персонального складу робочих груп.

СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ запропонувала 
подати пропозиції щодо кількісного та персонального складу робочих груп до 
07 липня 2025 року. Пропозицію було поставлено на голосування.

УХВАЛИЛИ:
Створити робочі групи для організації поточної діяльності, пов’язаної з 
виконанням Плану заходів з реорганізації УДПУ імені Павла Тичини, а саме:
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- робочу групу з кадрових питань та військово-мобілізаційної діяльності;
- робочу групу з питань фінансової та бухгалтерської діяльності;
- робочу групу з питань переведення здобувачів вищої освіти та 
переоформлення ліцензії.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 10 голосів, 
«Проти» - немає, 
«Утримались» - немає, 
не голосували - 1.

4. Різне:
1) про надання повноважень голові Комісії з реорганізації УДПУ імені 
Павла Тичини щодо затвердження персонального складу робочих груп та 
внесення змін до них.

СЛУХАЛИ: члена Комісії, начальника юридичного відділу УНУ, Тетяну 
ЯКИМЕНКО про надання повноважень голові Комісії з реорганізації УДПУ імені 
Павла Тичини щодо затвердження персонального складу робочих груп з питань 
поточної діяльності, пов’язаної з виконанням Плану заходів з реорганізації УДПУ 
імені Павла Тичини, а також внесення змін до їх складу.

ВИСТУПИЛИ:
МОСТОВ’ЯК Іван, член Комісії, перший проректор УНУ підтримав висловлену 
пропозицію щодо надання вказаних повноважень голові Комісії з реорганізації.

УХВАЛИЛИ:
Надати голові Комісії з реорганізації УДПУ імені Павла Тичини повноваження 
щодо затвердження персонального складу робочих груп з питань поточної 
діяльності, пов’язаної з виконанням Плану заходів з реорганізації УДПУ імені 
Павла Тичини, а також внесення змін до їх складу.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 11 голосів,
«Проти» - немає,
«Утримались» - немає.

2) розгляд зауважень членів Комісії з реорганізації УДПУ імені Павла 
Тичини до протоколу засідання Комісії від 25 червня 2025 року № 1.
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СЛУХАЛИ: секретаря Комісії Людмилу СМОЛІЙ, яка ознайомила членів 
Комісії зі змістом звернення окремих членів Комісії (звернення додається до 
протоколу).

ВИСТУПИЛИ:
СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ, яка зазначила 

щодо зауваження, висловленого в пункті 1 звернення, що наказом Міністерства 
юстиції від 18.06.2015 № 1000/5 (зі змінами) «Про затвердження Правил 
організації діловодства та архівного зберігання документів у державних органах, 
органах місцевого самоврядування, на підприємствах, в установах і 
організаціях» (п. 9) та Типовою інструкцією з діловодства в міністерствах, інших 
центральних та місцевих органах виконавчої влади (п.115), затвердженою 
постановою Кабінету Міністрів України від 17 січня 2018 р. № 55 (зі змінами) не 
регламентовано обов’язкову фіксацію результатів відкритого голосування, тому 
при формуванні стислого варіанту протоколу їх було не зазначено. Доповідачка 
наголосила, що, незважаючи на це, за рішенням членів Комісії, може бути 
ухвалено рішення щодо внесення змін до протоколу № 1 від 25.06.2025 в частині 
відображення результатів голосування з питання 6.1 та 6.2.

ЯКИМЕНКО Тетяна, член Комісії, начальник юридичного відділу УНУ 
висловила пропозицію заслухати ініціаторів звернення.

КРАВЧЕНКО Роман, член Комісії, провідний фахівець з питань запобігання 
та виявлення корупції УДПУ імені Павла Тичини запропонував внести зміни до 
протоколу засідання Комісії від 25 червня 2025 року № 1 в частині відображення 
результатів голосування в усіх частинах протоколу.

АРЕП’ЄВА Олена, член Комісії, головний бухгалтер УДПУ імені Павла 
Тичини вказала на необхідність відображати в протоколах результати 
голосування за всіма питаннями порядку денного.

Пропозиції було поставлено на голосування.

УХВАЛИЛИ:
Внести зміни до протоколу засідання Комісії від 25 червня 2025 року № 1 в 
частині відображення результатів голосування в усіх частинах протоколу, в. т.ч. 
питаннях, відображених в пункті «Різне», а також застосовувати такий підхід 
надалі.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 8 голосів,
«Проти» - 2 голоси,
«Утримались» - 1 голос.
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ВИСТУПИЛИ:
СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ, яка зазначила 

щодо зауваження, висловленого в пункті 2 звернення, що Типовою інструкцією з 
діловодства в міністерствах, інших центральних та місцевих органах виконавчої 
влади, затвердженою постановою Кабінету Міністрів України від 17 січня 2018 р. 
№ 55 (зі змінами), (п. 107) встановлено, що протоколах, складених у стислій 
формі, фіксуються лише прийняті рішення без ходу обговорення питань. 
Зважаючи на те, що по питанню 6.2 проводилось тривале обговорення з великою 
кількістю виступаючих з різними пропозиціями, в результаті чого фактичного 
доповідача встановити складно, було зафіксовано лише прийняте рішення, а 
Володимир МИКОЛАЙКО вказаний як доповідач, оскільки це було заплановано 
порядком денним. Однак, за рішенням членів Комісії, може бути ухвалено 
внесення відповідних змін до протоколу № 1 від 25.06.2025, висловлених у 
зверненні членів Комісії.

МОСТОВ’ЯК Іван, член Комісії, перший проректор УНУ зазначив, що 
зауваження є не настільки суттєвими, аби вносити зміни до протоколу від 
25.06.2025 року № 1.

МИКОЛАЙКО Володимир, заступник голови Комісії, проректор з 
міжнародних зв’язків та стратегічного розвитку УДПУ імені Павла Тичини 
наголосив на необхідності максимально достовірного відображення інформації у 
протоколах засідань, висловивши переконання, що це дозволяє уникати 
неточностей.

КРАВЧЕНКО Роман, член Комісії, провідний фахівець з питань запобігання 
та виявлення корупції УДПУ імені Павла Тичини запропонував внести зміни до 
протоколу засідання Комісії від 25 червня 2025 року № 1 в частині відображення 
доповідача за питанням 6.2 порядку денного.

Пропозицію було поставлено на голосування.

УХВАЛИЛИ:
За результатами розгляду звернення членів Комісії з реорганізації УДПУ імені 
Павла Тичини щодо зауважень до протоколу засідання Комісії від 25 червня 2025 
року № 1 та за результатами голосування пропозицію не підтримано. Рішення про 
внесення змін до протоколу від 25 червня 2025 року № 1 в частині відображення 
доповідача за питанням 6.2 порядку денного не ухвалено.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 5 голосів,
«Проти» - 5 голосів,
«Утримались» - 1 голос.
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КРАВЧЕНКО Роман, член Комісії, провідний фахівець з питань запобігання 
та виявлення корупції УДПУ імені Павла Тичини висловив незгоду з ухваленим 
рішенням, наполягаючи на необхідності внесення змін до протоколу засідання 
Комісії з реорганізації № 1 від 25 червня 2025 року.

ЯКИМЕНКО Тетяна, член Комісії, начальник юридичного відділу УНУ 
наголосила, що під час розгляду питання, представленого для розгляду згідно з 
порядком денним доповідачем, вона внесла власну пропозицію в обговоренні.

СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ запропонувала 
внести зміни до протоколу засідання Комісії з реорганізації № 1 від 25 червня 
2025 року за результатами розгляду наданих зауважень в робочому порядку після 
додаткового вивчення аудіозапису засідання Комісії.

3) про зобов’язання посадових осіб УДПУ імені Павла Тичини щодо надання 
інформації, необхідної для виконання Плану заходів з реорганізації 
Уманського державного педагогічного університету імені Павла Тичини 
шляхом приєднання до Уманського національного університету.

СЛУХАЛИ: члена Комісії, головного бухгалтера УНУ Наталію ЛИСУ про 
зобов’язання посадових осіб УДПУ імені Павла Тичини щодо надання інформації, 
необхідної для виконання Плану заходів з реорганізації Уманського державного 
педагогічного університету імені Павла Тичини шляхом приєднання до 
Уманського національного університету. Доповідачка внесла пропозицію 
зобов’язати відповідних посадових осіб УДПУ імені Павла Тичини надати на 
розгляд Комісії таку інформацію:
1. Використання кошторисних призначень за 1 півріччя 2025 року в розрізі фондів 

та КЕКВ.
2. Надходження коштів в розрізі джерел та фондів державного бюджету.
3. Розшифровка кредиторської та дебіторської заборгованості станом на 
0Е07.2025 року з вказанням дати виникнення (в розрізі дебіторів та кредиторів).
4. Аналіз використання фонду оплати праці за 1 півріччя 2025 року за видами 
нарахувань.
5. Перелік осіб, яким здійснюється виплата стимулюючих доплат та надбавок, а 
також доплат за суміщення посад, за виконання обов’язків тимчасово відсутнього 
працівника тощо (крім обов’язкових ) та розмір таких виплат у відсотках та/або 
сумі.
6. Інвентаризація невикористаних відпусток в розрізі осіб, з вказанням займаної 
посади та періодів, за які не використано відпустки.
7. Наявність вакансій в розрізі структурних підрозділів та посад.
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ВИСТУПИЛИ:
МОСТОВ’ЯК Іван, член Комісії, перший проректор УНУ підтримав 

пропозицію доповідачки, запропонувавши встановити терміни для надання 
вказаної інформації.

КОСЕНКО Світлана, член Комісії, начальник відділу кадрів УНУ додатково 
висловила прохання надати штатний формуляр УДПУ імені Павла Тичини в 
розрізі структурних підрозділів та науково-педагогічних працівників.

ЛИСА Наталія, член Комісії, головний бухгалтер УНУ надала пропозицію 
встановити термін для подання інформації до 11 липня 2025 року. Поряд з цим, 
вона наголосила на необхідності проведення інвентаризації невикористаних 
відпусток та встановлення терміну для надання Комісії з реорганізації відповідної 
інформації.

ЛЮБИВИЙ Олександр, член Комісії, начальник відділу кадрів УДПУ імені 
Павла Тичини запевнив, що відповідна робота в університеті інтенсивно 
проводиться.

РИБАЛКО Алла, запрошена особа, заступниця генерального директора 
директорату вищої освіти та освіти дорослих Міністерства освіти і науки України, 
звернула увагу керівництва Комісії та представників університетів, особливо 
УДПУ імені Павла Тичини, на необхідність якнайшвидшого повідомлення 
дебіторів і кредиторів, адже з моменту такого повідомлення встановлюється 
двомісячний строк для їхніх претензій, що впливає на строки підписання 
передавального акту. Відкладення цього процесу затягує завершення 
реорганізації, тому доповідачка закликала терміново розпочати необхідні дії.

СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ винесла 
пропозиції на голосування.

УХВАЛИЛИ:
Зобов’язати посадових осіб УДПУ імені Павла Тичини надати інформацію, 
необхідну для виконання Плану заходів з реорганізації Уманського державного 
педагогічного університету імені Павла Тичини шляхом приєднання до 
Уманського національного університету. Термін виконання: до 11 липня 2025 
року.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 11 голосів, 
«Проти» - немає, 
«Утримались» - немає.

4) про перегляд наказу № 906 о/д від 26 червня 2025 року про надання 
повноважень Олександру Безлюдному, який займає посаду ректора УДПУ 
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імені Павла Тичини, підписати документи про освіту та додатків до них 
здобувачам освіти, які успішно виконали відповідну освітню програму та 
пройшли атестацію за відповідними ступенями у першому півріччі 2025 року.

СЛУХАЛИ:
Голову Комісії, в.о. ректора УНУ Владилену СОКИРСЬКУ про перегляд наказу № 
906 о/д від 26 червня 2025 року про надання повноважень Олександру 
БЕЗЛЮДНОМУ, який займає посаду ректора УДПУ імені Павла Тичини, 
підписати документи про освіту та додатків до них здобувачам освіти, які успішно 
виконали відповідну освітню програму та пройшли атестацію за відповідними 
ступенями у першому півріччі 2025 року. Доповідач повідомила про відмову 
Олександра БЕЗЛЮДНОГО виконувати наказ, виданий на виконання рішення 
Комісії з реорганізації (протокол від 26 червня 2025 року № 2), та запропонувала, 
у зв’язку зі зміною ситуації щодо технічної можливості підписання документів про 
освіту і додатків до них, переглянути наказ та скасувати його дію, як 
нереалізованого.

ВИСТУПИЛИ:
РИБАЛКО Алла, запрошена особа, заступниця генерального директора 

директорату вищої освіти та освіти дорослих Міністерства освіти і науки України 
наголосила на абсолютній неприпустимості ситуації, що склалася з підписанням 
документів про освіту та з їх видачею здобувачам вищої освіти, а також вказала на 
наявність ознак саботажу роботи Комісії з реорганізації УДПУ імені Павла Тичини 
а, отже, й самого процесу реорганізації з боку ректора УДПУ імені Павла Тичини 
Олександра БЕЗЛЮДНОГО. Доповідач зазначила, що, оскільки станом на 
02 липня 2025 року, після початку вступної кампанії, дипломи бакалаврам УДПУ 
імені Павла Тичини не видані, це фактично блокує їхнє право на вступ до 
магістратури. Вона вказала, що питання своєчасної видачі дипломів є 
першочерговим і потребує негайного вирішення усіма відповідальними особами.

Доповідачка поінформувала, що процес ідентифікації та підписання 
документів фактично заблоковано через відсутність підписів. Вона підкреслила, 
що підписи обох осіб - голови Комісії з реорганізації та ректора УДПУ імені Павла 
Тичини - юридично легітимні, що підтверджено представником ЄДЕБО, однак 
підпис ректора УДПУ імені Павла Тичини є більш бажаним для подальшої 
легалізації дипломів за кордоном.

РИБАЛКО Алла наголосила на необхідності термінового завершення 
процедури видачі дипломів, оскільки зобов’язання перед здобувачами вищої 
освіти щодо видачі документів до 30 червня 2025 року не виконано. Вона 
запропонувала адміністраторам ЄДЕБО від УНУ та УДПУ імені Павла Тичини 
зв’язатися з представником ЄДЕБО для консультації та якнайшвидшого 
вирішення технічних питань. Доповідачка наголосила, що у разі відмови ректора 
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Олександра БЕЗЛЮДНОГО підписати дипломи, необхідно отримати від нього 
юридично обґрунтоване письмове пояснення причин такої відмови, після чого 
завершити процедуру підписання дипломів головою Комісії з реорганізації, 
проінформувавши при цьому здобувачів про ситуацію, що склалася, та особисту 
відповідальність за її виникнення ректора УДПУ імені Павла Тичини Олександра 
БЕЗЛЮДНОГО.

МОСТОВ’ЯК Іван, член Комісії, перший проректор УНУ виступив з 
пропозицією встановлення конкретного терміну для надання письмових пояснень 
ректором УДПУ імені Павла Тичини щодо відмови виконувати наказ про 
підписання документів про освіту - до 03 липня 2025 включно.

УХВАЛИЛИ:
Зобов’язати Олександра БЕЗЛЮДНОГО, ректора УДПУ імені Павла Тичини 
надати пояснення Комісії з реорганізації УДПУ імені Павла Тичини щодо причин 
відмови від виконання наказу про надання повноважень щодо підписання 
документів про освіту та додатків до них.

Термін виконання: до 03 липня 2025 включно.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 6 голосів,
«Проти» - немає голосів,
«Утримались» - 5 голосів.

5) про внесення до порядку денного питання «Про забезпечення виконання 
пункту 6 Плану заходів з реорганізації УДПУ імені Павла Тичини шляхом 
приєднання до Уманського національного університету «Повідомлення 
контролюючих органів (ДСС, ДПС, ПФУ, ФСС) про реорганізацію і 
необхідність проведення перевірок УДПУ і ВСП».

СЛУХАЛИ: члена Комісії, начальника юридичного відділу УНУ Тетяну 
ЯКИМЕНКО щодо необхідності внесення до порядку денного питання «Про 
забезпечення виконання пункту 6 Плану заходів з реорганізації УДПУ імені Павла 
Тичини шляхом приєднання до Уманського національного університету 
«Повідомлення контролюючих органів (ДСС, ДПС, ПФУ, ФСС) про реорганізацію 
і необхідність проведення перевірок УДПУ і ВСП».

ВИСТУПИЛИ:
СОКИРСЬКА Владилена, голова Комісії, в.о. ректора УНУ надала 

пропозицію внести до порядку денного засідання Комісії з реорганізації питання 
«Про забезпечення виконання пункту 6 Плану заходів з реорганізації УДПУ імені 
Павла Тичини шляхом приєднання до Уманського національного університету
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«Повідомлення контролюючих органів (ДСС, ДПС, ПФУ, ФСС) про реорганізацію 
і необхідність проведення перевірок УДПУ і ВСП».

УХВАЛИЛИ:
Внести до порядку денного засідання Комісії з реорганізації питання «Про 
забезпечення виконання пункту 6 Плану заходів з реорганізації УДПУ імені Павла 
Тичини шляхом приєднання до Уманського національного університету 
«Повідомлення контролюючих органів (ДСС, ДПС, ПФУ, ФСС) про реорганізацію 
і необхідність проведення перевірок УДПУ і ВСП».

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 11 голосів,
«Проти» - немає,
«Утримались» - немає.

6) про забезпечення виконання пункту 6 Плану заходів з реорганізації УДПУ 
імені Павла Тичини шляхом приєднання до Уманського національного 
університету «Повідомлення контролюючих органів (ДСС, ДПС, ПФУ, ФСС) 
про реорганізацію і необхідність проведення перевірок УДПУ і ВСП.

СЛУХАЛИ: голову Комісії, в.о. ректора УНУ Владилену СОКИРСЬКУ про 
забезпечення виконання пункту 6 Плану заходів з реорганізації УДПУ імені Павла 
Тичини шляхом приєднання до Уманського національного університету 
«Повідомлення контролюючих органів (ДСС, ДПС, ПФУ, ФСС) про реорганізацію 
і необхідність проведення перевірок УДПУ і ВСП». Доповідач наголосила на 
необхідності встановлення терміну для відповідного повідомлення контролюючих 
органів.

ВИСТУПИЛИ:
ЯКИМЕНКО Тетяна, член Комісії, начальник юридичного відділу УНУ 

запропонувала встановити термін подання повідомлення до контролюючих 
органів до 09 липня 2025 року з наданням Комісії з реорганізації копій відповідних 
підтверджуючих документів.

УХВАЛИЛИ:
З метою забезпечення виконання пункту 6 Плану заходів з реорганізації УДПУ 
імені Павла Тичини шляхом приєднання до Уманського національного 
університету «Повідомлення контролюючих органів (ДСС, ДПС, ПФУ, ФСС) про 
реорганізацію і необхідність проведення перевірок УДПУ і ВСП» зобов’язати
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Олену АРЕП’ЄВУ, головного бухгалтера УДПУ ім. П. Тичини подати відповідні 
повідомлення та надати Комісії з реорганізації копії відповідних підтверджуючих 
документів. Термін виконання: до 09 липня 2025 року.

ГОЛОСУВАЛИ:
«За» - 11 голосів,
«Проти» - немає, 
«Утримались» - немає.

Секретар Комісії

Голова Ко Владилена СОКИРСЬКА

Людмила СМОЛІИ


